



روبييل للمقاولات ROBEEL CONTRACTING

Construction of Buildings
Interior Decoration
Interior & Exterior Tiling
Swimming Pools
Coordinating Gardens

إنشاء المباني
تنفيذ التصميم الداخلي
كساء داخلي وخارجي
إنشاء المسابح الخارجية
إنشاء وتنسيق الحدائق

+968 99009633

+968 95074577

4556 Alsalam St. , Alseeb
Muscat, Oman

roebelco.com

Info@roebelco.com

المحتوى

CONTENT

04
04
05
06
07
09

روبيل
ROBEEL

من نحن
WHO WE ARE

رسالتنا ورؤيتنا
OUR MISSION AND VISIONOUR

هدفنا
GOALS

سياسة الجودة والأمان
QUALITY AND SAFETY POLICY

خدماتنا
OUR SERVICES



روبيل Robeel

نسر روبيل طائر كبير الحجم من الفصيلة البازية رتبة الجوارح من أعلى الطيور تحليقا يصل إلى ارتفاع 11300 متر لونه بني مرقش او بني فاتح لون صدره ابيض.

Rubel's eagle is a large bird of the falcon species, the order of raptors, one of the highest flying birds, reaching an altitude of 11,300 meters. Its color is mottled brown or light brown, the color of its chest is white.

من نحن

who are we?

روبيل للمقاولات شركة متخصصة في تنفيذ أعمال البناء والمقاولات سواءً كانت إنشائية أو تنفيذ الديكورات الداخلية والكساء الداخلي والخارجي وإنشاء وتنفيذ برك السباحة وتنسيق الحدائق وصيانة المباني وإدارتها، ومقرها مدينة مسقط بسلطنة عمان، وتتميز بتوفر فريق هندسي وطاقم فني متخصص ذو خبرة وكفاءة يقومون بالعمل على مشروعك حتى التسليم وفق المواصفات والاشتراطات الفنية.

Rubel Contracting is a company specialized in the implementation of construction and contracting works, whether construction or the implementation of interior decorations, internal and external cladding, the construction and implementation of swimming pools, landscaping, building maintenance and management. Delivery according to specifications and technical requirements.



رسالتنا

Our Message

تحقيق توقعات العملاء وتجاوزها وتطوير وابتكار الأفكار والحرص على جودة العمل والخدمات المنتجة.

Achieving and exceeding customer expectations, developing and innovating ideas, and ensuring the quality of work and productive services.



رؤيتنا

Our Vision

الريادة في تقديم خدمات وأعمال المقاولات والديكور وان نكون شريك يعتمد عليه في نجاح مشاريعكم العقارية.

Leadership in providing contracting and decoration services and works, and to be a reliable partner in the success of your real estate projects.



هدفنا

Our Goal

نضع هدفاً طموحاً يتمثل في تطوير كفاءات فريق عملنا بشكل مستمر، لكي نضمن تحسين دوري لأداء الشركة ورفع لمستوى جودة واحترافية الخدمات التي نقدمها، وذلك بهدف تعزيز مكانة الشركة محلياً وإقليمياً.

We set an ambitious goal to continuously develop the competencies of our team, in order to ensure periodic improvement of the company's performance and raise the level of quality and professionalism of the services we provide, with the aim of strengthening the company's position locally and regionally.



سياسة الجودة والأمان

Quality and Safety Policy

الجودة والأمان من أهم العناصر التي نضعها ضمن أولوياتنا التي نعمل على تحسين الجودة في كل أعمالنا بنظام جودة وأمان ممتاز يواكب التحديات المستمرة ويتمشى مع متطلبات العملاء المختلفة.

Quality and safety are among the most important elements that we place among our priorities. We work to improve quality in all of our work with an excellent quality and safety system that keeps up with the continuous challenges and is in line with the different requirements of customers.



عمال
Workers



مساعدين
Assistants



فنيين
Technicians



مهندسين مواقع
Site Engineers



خدماتنا

Our Services



أعمال البناء والمقاولات

Building and Contracting Works

- 01 : انشاء المباني السكنية والتجارية**
Construction of residential and commercial buildings
- 02 : أعمال تنفيذ التصميم الداخلي (الديكور)**
Interior design implementation (decoration)
- 03 : تغطية الأرضيات والجدران بالبلاط والباركيه والرخام والسيراميك**
Covering floors and walls with tiles, parquet, marble and ceramics
- 04 : انشاء حمامات السباحة الخارجية**
Construction of outdoor swimming pools
- 05 : انشاء وتنسيق الحدائق**
Establishment and landscaping
- 06 : تركيب وصيانة أعمال العزل (مياه، حرارة، صوت)**
Installation and maintenance of insulation works (water, heat, sound)
- 07 : صيانة المباني والمنشآت**
Maintenance of buildings and facilities

انشاء المباني السكنية والتجارية

Construction of Residential and Commercial Buildings

- Houses and villas
- Residential buildings and apartments
- Rest houses and chalets
- Hotels

- المنازل والفلل
- المباني والشقق السكنية
- الإستراحات والشاليهات
- الفنادق

أنواع المباني السكنية والتجارية:

Types of residential and commercial buildings



Interior Design Implementation Works (Decoration)

أغلب عملائنا يدركون التنفيذ المحترف هي قيمة إضافية لمشاريعهم وتقليص لهدر المال والوقت والجهد، إذا كنت تبحث عن تنفيذ ديكور منزلك أو فيلتك أو متجرك أو حتى مكتبك بشكل متقن وبجودة عالية وقيمة مناسبة ومدروسة فنحن لدينا الكفاءة لذلك.

Most of our clients realize that professional implementation is an additional value to their projects and a reduction in waste of money, time and effort. If you are looking to implement the decoration of your home, villa, store, or even office in an elaborate manner, with high quality, and an appropriate and thoughtful value, we have the competence for that.



تغطية الأرضيات والجدران بالبلاط والباركيه والرخام والسيراميك

Covering Floors and Walls With tiles, Parquet, Marble and Ceramics

تركيب جميع أنواع الأرضيات والجدران والكساء الداخلي والخارجي بجودة عالية ووفق
الاشتراطات الهندسية

Installing all types of floors, walls, interior and exterior cladding with high quality and according
to engineering requirements

باركية - بورسلين - سيراميك - جرانيت - الفينيل - بلاط - حجر
Parquet - Porcelain - Ceramic - Granite - Vinyl - Tiles - Stone



Construction of Outdoor Swimming Pools

نقوم بتنفيذ حمام سباحة مميز في منزلك وإضفاء مزيد من أجواء الفخامة والرقي على منزلك.

We implement a unique swimming pool in your home and add more luxury and sophistication to your home.



انشاء وتنسيق الحدائق

LANDSCAPING

تصميم وتركيب عناصر الحديقة واداء أعمال الصيانة الدورية ونساهم في توفير بيئة أكثر صحة واستدامة من خلال اختيار خدمات صيانة مناسبة .

Designing and installing garden elements, performing periodic maintenance, and contributing to providing a healthier and more sustainable environment by selecting appropriate maintenance services.

Maintenance and implementation of home gardens

Installation and maintenance of irrigation networks

Trimming and trimming trees

Weeding

- صيانة وتنفيذ الحدائق المنزلية

- تركيب وصيانة شبكات الري

- تقليم ونهذيب الأشجار

- إزالة الأعشاب الضارة



Maintenance of Buildings and Facilities

الصيانة للمباني السكنية تشمل الإشراف التام على المبنى بعد تنفيذه وطوال عمره الافتراضي للحفاظ على مكوناته المعمارية والإنشائية والميكانيكية وغيرها أو إعادة تأهيله مرة أخرى بحيث يكون صالحا للاستعمال ويؤدي وظائفه بشكل مرضي.

Maintenance of residential buildings includes full supervision of the building after its implementation and throughout its life span to preserve its architectural, structural, mechanical and other components or to rehabilitate it again so that it is usable and performs its functions in a satisfactory manner.





 robelco.com  Info@robelco.com